
Til GF 2021, Norges Benkskytterforbund 

Forslag 2, total overhaling av vedtekter/klubblov 

Det har gjennom mange år vært diskutert, snakket om og ikke minst bestemt at det skal 
skrives om/sammenfattes av forbundets vedtekter og klubblov.


Etter styrets mening, bør det skrives om helt fra bunn av en gang for alle. Og ikke flekkes 
på slik det er gjort ved endringer.


Forslag lyder som følger:

Styret får fullmakt til å skrive om vedtekter/klubblov i sin helhet. Dette må godkjennes av 
POD slik som alle andre endringer tidligere.


For styret

Pål Erik Jensen



